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MERKNADER: 
 
Det var ingen merknader til innkallinga. 
 
Merknader til dagsorden 

• Siv Anita Johnsen Brekke (AP): Adecco. Kjøper Fauske kommune slike tjenester? 
Spørsmålet skulle egentlig vært fremmet i partsammensatt utvalg. Ber ordfører ta dette 
med seg. 



• Jørn Stene (FL): Vi har administrativ tilsetting. Er det innført en ny ording hvor søkere 
anmodes å trekke søknad? Hva er arbeidsgivers holdning? 

• Kjell Sverre Jakobsen (FRP): Fauskebadet. Er alle stillingshjemler besatt? 
 
Dagsorden ble enstemmig godkjent. 
 
Svar på spørsmål: 
Siv Anita J. Brekke: Rådmannen svarte. Ja vi kjøper enkelttjenester, særlig på sommeren. Disse 
går inn i samme turnus som de ansatte. Vil se nærmere på dette og deltidsproblemtikk i 
partsammensatt utvalg. 
Jørn Stene: Rådmannen svarte. Ikke innført en slik ordning, men man kan veilede ansatte. 
Kjell Sverre Jakobsen. Kommunalsjef svarte. I Fauskebadet må det tas vannprøver hver 4. time. 
Ved hjelp av omdisponering fra andre arbeidsplasser og fra badet foretas disse prøvene. 
Bemanningsnormen som er satt til Fauskebadet er opprettholdt. 
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 Arkiv sakID.:   11/435  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    011/11 FORMANNSKAP Dato:  28.02.2011 
 
 
 
 
 
 
GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
 
Vedlegg: Møtebok nr. 1/2011 
 
Sammendrag: 
 
Se vedlagte møtebok. 
 
INNSTILLING : 

 
Vedlagte møtebok nr. 1/2011 godkjennes. 

 
 
FOR-011/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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      JournalpostID:   11/1756      
 Arkiv sakID.:   11/434  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    012/11 FORMANNSKAP Dato:  28.02.2011 
 
 
 
 
REFERATSAKER I PERIODEN 
  
 
Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 11/783 I 10/2375 17.01.2011 Norges vassdrags- og 
energidirektorat 

NYTT VEDTAK OM DELING AV 
KONSESJONSAVGIFTER FOR 
KONSESJONER I 
SULITJELMAVASSDRAGET 

 11/1500 I 11/373 04.02.2011 Justis- og 
Politidepartementet 

INFORMASJONSBREV OM 
VERGEMÅLSREFORMEN 

 11/1643 I 11/410 14.02.2011 LVK - 
Landssamanslutninga av 
vasskraftkommunar 

LVKS HØRINGSUTTALELSE TIL 
FINASDEPARTEMENTETS 
FORSLAG TIL NYE 
SAKSBEHANDLINGSREGLER 
FOR EIENDOMSSKATT 

 11/1502 I 11/374 08.02.2011 Fauske Parkering BEHANDLING AV ANKESAKER 
VEDRØRENDE 
PARKERINGSTILLATELSE FOR 
FORFLYTNINGSHEMMEDE 

 
 
 
INNSTILLING : 

 
Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
 
FOR-012/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Jnr. 11/1502 ang. klagebehanding parkeringstillatelser oversendes driftsutvalget. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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      JournalpostID:   11/1333      
      Arkiv sakID.:   11/336  Saksbehandler:  Ingrid K. Alterskjær  
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Sak nr.:    003/11 PARTSAMMENSATT UTVALG Dato:  17.02.2011 
 013/11 FORMANNSKAP  28.02.2011 
 
 
 
 
REVIDERING AV LØNNSPOLITISK PLAN KAP. 5 
   
Vedlegg: Kap 5 i LPP fra 2010 

Forslag til revidert Kap 5 
 
Sammendrag: 
 
Gjeldende Lønnspolitisk plan (LPP) ble vedtatt i K-sak 54/10. 
 

 Planen skal være retningsgivende og veiledende for lønnsfastsettelse i kommunen. Den skal rulleres og 
harmoniseres med bl.a. sentralt inngåtte tariffavtaler. 

Kommunen som arbeidsgiver gis en frihet til å bruke lønnssystemet aktivt i sin personalpolitikk. Det er 

åpnet for at individuell vurdering og dermed resultatoppnåelse kan belønnes gjennom lønnsøkning. 

Det vesentligste av kommunale arbeidstakeres lønnsutvikling vil fortsatt fastsettes i sentrale forhandlinger. 

Lokale forhandlinger og lokal lønnsfastsettelse vil være et supplement. 

 

Ordførers godtgjørelse reguleres fra samme tidspunkt som rådmannens lønn reguleres. 

 
I 2010 var det et hovedoppgjør i KS-området med inngåelse av ny Hovedtariffavtale. 
Fauske kommunes Lønnspolitiske plan er harmonisert med denne og de lokalt bestemte 
lønnsrammene i Trinn 5 til og med 8 er i tråd med tariffavtalen. 
 
I planens kapittel 5/Rammer for lønnsfastsettelse i Fauske kommune fremkommer en lokalt 
bestemt maksavlønning i Trinn 2 til 4. For de øvrige trinnene opererer en med minstelønn ved 
tilsetting og etter ansiennitet i henhold til Hovedtariffavtalen kap 4. For ansatte etter  
HTA`s kap 5 gjelder kun lokal lønnsfastsettelse etter lokale forhandlinger hvert år. 
 
Ved hvert hovedoppgjør (annet hvert år) blir partene sentralt enige om størrelsen på en pott til 
lokale forhandlinger for ansatte i HTA`s kap 4. Det betyr at ansatte som blir tildelt av potten gis 
en avlønning høyere enn minstelønn. 
 
For ansatte i stillinger i HTA`s kap 3.4 og 5 er det kun lokalt bestemt lønn. Her skal en ta hensyn 
til lønnsutviklingen i tariffområdet og kommunens totale situasjon, - herunder økonomi og krav 
til effektivitet. 
 
Fauske kommunes lønnspolitiske plans kapittel 5 er i dag delt i to mellom trinn 4 og 5. 
Rådmann mener dette bør endres med utgangspunkt i de ulike forhandlingskapitlene i HTA. 
Det foreslås derfor fire underpunkter: 

• Punkt 5.1 rådmann og kommunalsjefer med minimumsavlønning 



• punkt 5.2 med minimum/maksimumrammer for stillinger i dagens Trinn 2 til og med 4 
• punkt 5.3 for stillinger med minstelønn i hht HTA`s kap 4 
• punkt 5.4 for stillinger som inngår i hht HTA`s kap 5 med kun lokal lønnsdannelse. 

I alle fire vil en konkretisere hvilke type stillinger som inngår. 
 
 
2011 mellomoppgjør. 

Statistisk sentralbyrå hadde pr. 2.9.2010 et anslag på årslønnsvekst i 2011 på 3.4 %.  
Fra K-sak 97/10 Årsbudsjett 2011 – Økonomiplan 2011-2014 siteres følgende: 
 

………………fremkommer en reell lønnsvekst på eksisterende fastlønn på 3,91 %, og 5,66 % på 

lærere/assistenter. Ser vi all fastlønn under ett utgjør snittveksten 4,76 %  

I disse tallene ligger et såkalt overheng fra lønnsoppgjøret 2010 på 2,6 %. Overhenget kan forklares som 

virkningen av forrige års lønnsoppgjør for påfølgende år. I tillegg er det lagt inn effekt av lokale 

forhandlinger 2010 samt forventet lønnsvekst 2011 på til sammen 2,16 % 

Hvert år skal en ha lokale lønnsforhandlinger for ansatte i henhold til HTA`s kap 3.4 og kap 5. 
Våre lokale rammer i Trinn 3 og 4 bør således justeres i hht ovennevnte lønnsvekstinformasjon. 
 
Rådmann er delegert forhandlingsansvaret. HTA og HA gir klare føringer for dette. 
 
Sitruasjonsbeskrivelse 

Kommunen har hatt og har en utfordring knyttet til lønnsfastsettelse primært ved rekruttering og 
sekundært ved forhandlinger knyttet til å beholde arbeidstakere. Praksis har vist at en ved flere 
anledninger har vært nødt til å justere opp lønn i forhold til ramme i Lønnspolitisk plan. 
Rådmann har måtte gå til forhandlingsutvalget for å drøfte eventuelle lønnskrav som ikke har 
harmonert med lokalt gitt ramme. En har ved flere anledninger besluttet å gå ut over denne. Nå 
er rådmannen gitt en fullmakt og vil utøve dette skjønnet slik politisk forhandlingsutvalg har 
måttet gjøre i hht vedtatte delegasjonsreglement. 
Lønnspolitisk plan er retningsgivende og veiledende og bør ha realistiske rammer. 
 
Fauske kommune har og har hatt problemer med å rekruttere ingeniører. Det har vært søkt etter 
planlegger i to år. Minstelønn i hht HTA for tre-årig utdanning med full ansiennitet er kr. 
374 500 og for 4-årig kr. 398 000. Dette i hht HTA`s kap 4.  
Ingeniører tilhører kap 5, de har 3- eller 4-årig utdanning, men tariffavtalen sier ikke hvordan de 
skal avlønnes. Det har vært krav fra søkere på kr. 430 000 fra en nyutdannet til kr 450 - 460 000 
fra søker med lang erfaring.Videre har det vært søkt etter byggesaksbehandler uten at det er 
kommet kvalifiserte søkere. Nåværende ansatte slutter med alderspensjon høsten 2011.  
Av de 7 ingeniørene i plan-/utvikling går 4 av med pensjon i 2011. 
 
En annen beslutning som må gjøres er lønnsfastsettelser ved innføring av ny administrativ 
struktur innen medio 2011.  
Det skal rekrutteres til 2 nyopprettete enhetslederstillinger, - en for skole og en for barnehage.  
Disse inngår i rammene i Trinn 4. Av dette følger vesentlige endringer. En får rektorer i skolene 
og styrere i barnehagene med vesentlige arbeidsgiverfunksjoner. Rektorene skal avlønnes i hht 
HTA`s kap 4 C i stillingskode 7951 og styrere i Kap 4 B i stillingskode 7453 fagleder. 
 
Videre blir det en omorganisering innen pleie/omsorg der en slår sammen dagens 6 enheter til to. 
Disse tilhører også Trinn 4. Av dette følger en vesentlig endring av ansvarsområdet for de nye 
avdelingssykepleierne, jfr. Kommunestyrets vedtak om ny struktur.  
Disse vil bli ledere i hht HTA`s kap 4 B:   - ledere med vesentlige arbeidsgiverfunksjoner. 



 
Lønnspolitisk plan kap 5 

Med bakgrunn i ovenstående foreslår rådmann at kap 5 i Lønnspolitisk plan deles i følgende fire 
punkter: 
 
Punkt 5.1  
Rådmann og kommunalsjefer med minimumsavlønning. 
Endring her er at en har satt minimumsavlønningen til dagens avlønning av laveste lønte 
kommunalsjef med kr. 625.000. 
 
Punkt 5.2 
Stillinger med minimumsavlønning/maksimumsavlønning som inngår i dagens Trinn 2 til og 
med 4 samt et nytt Trinn 5. Dette er i henhold til ny administrativ struktur og vil gjelde rektorer, 
styrere og avdelingssykepleiere. 
Utviding av maksimumsavlønninger i 5.2 er basert på erfaringer ved bla tilsetting av enhetsleder 
ved Vestmyra skolesenter, omstillingsleder og økonomisjef. I forbindelse med lønnsfastsetting 
ved tilsetting i disse stillingene var rammen for lav i forhold til mulighet for å rekruttere. 
Rådmann måtte henvende seg til forhandlingsutvalget for å kunne gå ut over rammene. Dette 
skjønnet som var tildelt forhandlingsutvalget er nå delegert rådmann. 
 
Punkt 5.3 
Stillinger med minstelønn i hht HTA`s kap 4 utover de konkrete som nevnt under 5.2 i Trinn 5. 
Heri inngår fra Trinn 6 til og med Trinn 9.  
Her er utgangspunktet minimumsavlønning i hht HTA`s bestemmelser ved tilsetting som 
nyutdannet og minimumsavlønning med full ansiennitet. 
I Trinn 6 inngår både stillinger med utdanning på nivå 2 i hht HTA`s kap 4,  - feks fagområder 
innen renhold og vedlikehold -  samt stillinger på nivå 3 eller 4 i hht HTA som assisterende 
styrer i barnehage, fagansvarlige for sosial, barnevern og psykiatri med høyskoleutdannede. 
Andre kan være fagansvarlige med mastergrad på nivå 5 i hht HTA og inspektører i stillingskode 
7954. 
Felles for alle disse er at de er satt til å lede et fagområde og skal være høyere lønnet enn 
grunnlønn i stillingen. 
Trinn 7, 8 og 9 er helt i tråd med minstelønn i tariffen. 
 
Punkt 5.4  
Stillinger som inngår i hht HTA`s kap 5 med kun lokal lønnsdannelse. 
Erfaring viser at en må utøve skjønn ved lønnsfastsettelse i disse stillingene. 
 

 

Kap 5 

 

Forslag til rammer for lønnsfastsettelse 

5.1 
Trinn 1 Rådmann 0  
 Ingen bestemt øvre grense/rekrutteringshensyn.  

Minimum kr. 50.000 høyere enn høyeste lønte kommunalsjef 
Trinn 2 Kommunalsjefer kr. 625.000  
 Kommunalsjef som er stedfortreder for rådmann har minimumsavstand til den andre 

kommunalsjefen  på kr. 25.000 



 
 

 
5.2 
 

 
Stillinger med  

 
minimumsavlønning 

 
maksimumsavlønning 

Trinn 3 Seniorrådgiver  kr. 450.000 kr. 620.000 
 Spesielle krav til formal/realkompetanse og fagansvar. 

Heri inngår rådgivere i rådmannens stab relatert til spes. oppgaver med skole, helse, 
prosjekt, økonomi, personal og utvikling 

Trinn 4 Enhetsleder kr. 430.000 kr. 620.000 
 Differensiere ut fra kriterier som utdanning, fagansvar, lederansvar/årsverk, 

økonomi/budsjett, tverrfaglig samarbeid 
Trinn 5 Rektor, styrer, avd.sykepleier  

Kap 4 b og c  
Kr. 425.000 Kr.580.000 

 
 

 
5.3 

 
Stillinger med minstelønn i hht HTA`s kap 4 
 

Trinn Stilling Minstelønn ved tilsetting Minstelønn etter 10/16/20 

år ihht HTA 

Trinn 6 Fagansvarlige kr. 350.000 Utg.punkt er utdanning 
 Disse er satt til å lede et fagområde og skal være høyere lønnet enn grunnlønn i stillingen. 

Utdanning på nivå 2 i hht HTA`s kap 4, eks fagområder som renhold og vedlikehold. 
Assisterende styrer i barnehage, fagansvarlige for sosial, barnevern og psykiatri vil være 
høyskoleutdannede på nivå 3 eller 4 i hht HTA.  
Fagansvarlige med mastergrad vil være på nivå 5 i hht HTA. 
Inspektører i stillingskode 7954 

Trinn 7 Fagstilling/høgskolekrav  Kr. 321. 800 kr. 374.500/414.000 
 Her inngår stillinger med krav om høgskoleutdanning og stillinger med krav om 

ytterligere spesialutdanning (eks: spesialpedagog, spesialsykepleier, tverrfaglig 
spesialistutdanning). 
Lærere, adjunkter og lektorer 
Enkelte stillinger i stab/støtte-tjenesten. Enkelte i stillingskoden 6559 konsulent 

Trinn 8 Fagarbeider el. tilsvarende Kr. 279.200 kr. 335.300 
 Her inngår fagarbeiderstillinger. For enkelte ansatte i stillingskodene 6559 konsulent, 

6863 sekretær, 7520 førstesekretær, 7024 barnepleier, 7199 helsesekretær og 7531 
saksbehandler med tilhørende rapporteringsbenevnelse skal minimumsavlønningen være 
tilsvarende fagarbeider.  

Trinn 9 Ufaglært Kr. 239.800 kr. 318.300 
  

 



 
5.4 
 

 
Stillinger som inngår i hht HTA`s kap 5 
 

Trinn 10  
Fagstilling/høgskolekrav  
 

 
Skjønnsfastsettes etter HTA`s kap 5, pkt. 5.2 andre 
ledd 
 

 Her inngår stillinger med krav om høgskoleutdanning. 
Lege, jordmor, ingeniør, skogbrukssjef, samfunnsvitere, siviløkonomer, jurist 

 
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret godkjenner rådmannens forslag til revidering av kapittel 5 i 
Lønnspolitisk plan. 

 
 
PART-003/11 VEDTAK-  17.02.2011 

 
Fagforbundet fremmet følgende tilleggsforslag: 
LOK & UNIO; Godkjenner rådmannens forslag til revidering av LPP mot at “overskrift” 
i trinn 7 erstattes med trinn 6 i den gamle LPP. (321800 – 518000). 
 
 
LOK/UNIO’s tilleggsforslag ble forkastet med 6 mot 5 stemmer. 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Kommunestyret godkjenner rådmannens forslag til revidering av kapittel 5 i 
Lønnspolitisk plan. 

 
 
FOR-013/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Formannskapet ber rådmannen legge frem en oversikt over lønnsnivå som er gjeldende i 
kommuner som vi normalt kan sammenligne oss med, og som også naturlig konkurrerer 
om samme arbeidskraft (eks. Sørfold, Saltdal, Sortland, Vågan). 
 
FRP’s utsettelsesforslag ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 
 
 
VEDTAK: 
Formannskapet ber rådmannen legge frem en oversikt over lønnsnivå som er gjeldende i 
kommuner som vi normalt kan sammenligne oss med, og som også naturlig konkurrerer 
om samme arbeidskraft (eks. Sørfold, Saltdal, Sortland, Vågan). 

 



Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Personalsjef til videre forføyning    
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   11/1373      
      Arkiv sakID.:   11/350  Saksbehandler:  Steinar Johansen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyret 
 

Sak nr.:    014/11 FORMANNSKAP Dato:  28.02.2011 
  KOMMUNESTYRE  10.03.2011 
 
 
 
ÅRSRAPPORT OM INTRODUKSJONSORDNINGEN 
   
 
Vedlegg: Årsrapport fra Styringsgruppa. 
 
Sammendrag: 
 
Kommunestyret vedtok i sak 193/08 en egen plan for introduksjonsordningen i kommunen. Av 
saken går det fram at planen skal evalueres årlig og rapport fra virksomheten skal sendes som 
sak til Kommunestyret.  Denne årsrapporten er for 2010. 
En gjennomgang av virksomheten var oppe som sak i Styringsgruppa for introduksjonsordningen 
28.01.2011. 
 
Saksopplysninger: 
 
Viser til vedlegg. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Introduksjonsordningen i Fauske kommune er under stadig utvikling. Vi er spesielt fornøyd med 
at vi kan tilby deltakerne et helårlig program. Dette kan vi fordi lokalt næringsliv og kommunale 
etater gir oss muligheter til å utplassere deltakere både til språkpraksis og til sommerarbeid! 
Samarbeidet mellom de viktigste aktørene: Flyktningekontoret, Voksenopplæringen (VO) og 
NAV er tilfredsstillende. For ytterligere å styrke samarbeidet, har vi nå innført månedlige 
samarbeidsmøter mellom VO og Flyktningekontoret. Samarbeidet med NAV har sin klare styrke 
i at programrådgiver for ordningen er ansatt i- og har sitt daglige virke i NAV. Styringsgruppa 
for intro.ordningen er også på plass og gir sine innspill til videre utvikling. 
Resultatene på deltakeres språkprøver siste år, vekker bekymring. Resultatene er klart dårligere 
enn året før. Derfor ønsker vi nå å styrke den individuelle veiledningen i norskopplæringen. Når 
det gjelder veiledningen ute på språkpraksis, planlegger vi å knytte til oss et par personer som 
kan gå inn å gi ekstra oppmerksomhet til deltakerne når de er utplassert, i tillegg til den 
oppfølging de får av lærer og programrådgiver. 
 
Vi har også et stykke arbeid å gjøre ift å intensivere deltakernes motivasjon til å bruke norsk 
språk utenfor skoletiden.  
 
Til slutt vil vi rette en takk til de trofaste lesevennene som møter opp på VO hver uke og gir sitt  
store, frivillige bidrag til opplæringen.  



 
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret tar årsrapporten til orientering. 

 
 
FOR-014/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Kommunestyret tar årsrapporten til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  
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      Arkiv sakID.:   11/62  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    016/11 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  15.02.2011 
 015/11 FORMANNSKAP  28.02.2011 
 
 
 
 
FRIDAHL´S MØBELHUS AS - SØKNAD OM KJØP AV TOMT 
   
 
Vedlegg: Søknad fra Fridahl´s Møbelhus motatt 7.1.2011 

3 stk kartkopier 
 
Saksopplysninger: 
 
Fridahl´s Møbelhus AS søker i brev mottatt 7. januar 2011 om å få kjøpe området mellom 
Fauske brannstasjon og Bygdetunet. Formålet med tomtekjøpet er oppføring av forretningsbygg 
på 2500 kvm grunnflate.  
 
Området som søkes ervervet er i kommunedelplan for Fauske sentrum, del II, regulert til 
offentlig parkeringsareal. Det er nå under utarbeiding en reguleringsplan for området Sjøgata 
vest, i denne planen er et areal på ca 2,8 mål foreslått regulert til parkering med ca 70 plasser. 
Arealet ned mot sjøen og inn mot bygdetunet er avsatt til friområde/strandpromenade.  
 
I vest mot bygdetunet er det en pumpestasjon og tømmestasjon for bobiler.  
 
Det kan også opplyses at grunnforholdene i dette område er svært dårlige. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Omsøkt areal brukes i dag til parkering, både for besøkende til bygdetunet og til dagparkering 
for personbiler. I plan- og utviklingsutvalgets sak 48/10, den 15. juni 2010 ble trailere og bobiler 
henvist til parkering på denne tomta mellom kl 1800 til 0700 på hverdager og i helgene fra kl 
1500 på lørdager til kl 0700 mandag morgen. 
 
Rådmannen har forståelse for bedriftens behov for tomt. For å få realisert bygg av ønsket 
størrelse kreves det minst 5 dekar stor tomt, for å få til dette i omsøkt område vil tomta legge 
beslag på hele parkeringsområdet og store deler av friområdet ned mot sjøen. 
 
Behovet for offentlige parkeringsplasser inn mot bygdetunet er utvilsomt til stede. Nedbygging 
av offentlig parkeringsareal er heller ikke i tråd med de planer kommunen har for 
sentrumsområdet.  
 



Rådmannen kan på grunnlag av ovenstående vurdering ikke se at det kan være mulig å 
imøtekomme søknaden fra Fridahl´s Møbelhus AS.  
 
Hvis det likevel skulle bli aktuelt å omregulere arealet til forretningstomt som skal selges, er 
kommunen bundet av å følge ESA´s retningslinjer for salg av offentlig eiendom. For å utelukke 
offentlig støtte kan salget gjøres, enten gjennom budrunde der eiendommen selges til 
høystbydende, eller ved å innhente en ekstern vurdering av markedsverdien til eiendommen fra 
to kvalifiserte og uavhengige eksperter.  
 
 
INNSTILLING : 

 
Søknaden fra Fridahl´s Møbelhus AS kan ikke imøtekommes. 

 
 
PLUT-016/11 VEDTAK-  15.02.2011 

 
Truls Larsen (FRP) foreslo: 
Fridahl Møbelhus AS får kjøpe omsøkt areal. 
Erverver må få laget en reguleringsplan og må også påkoste en eventuell 
grunnundersøkelse før oppføring av bygg. 
 
Innstillingen ble vedtatt med 7 mot 2 stemmer avgitt for FRP’s forslag. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Søknaden fra Fridahl´s Møbelhus AS kan ikke imøtekommes. 

 
 
FOR-015/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) foreslo: 
Fridahl Møbelhus AS får kjøpe omsøkt areal. 
Erverver må få laget en reguleringsplan og må også påkoste en eventuell 
grunnundersøkelse før oppføring av bygg. 
 
Prøvevotering: 
De som ønsker å selge fikk 4 stemmer. 
 
Avstemning: 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for FRP’s 
forslag. 
 
 
VEDTAK: 
Søknaden fra Fridahl´s Møbelhus AS kan ikke imøtekommes. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 



 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
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Sak nr.:    017/11 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  15.02.2011 
 016/11 FORMANNSKAP  28.02.2011 
 
 
 
 
AMUNDSEN EIENDOM AS, BODØ. SØKNAD OM KJØP AV TILLEGGSAREAL TIL 
TIDLIGERE ERVERVET TOMT PÅ KROKDALSMYRA - NÆR SCANDIA. 
   
 
Vedlegg: 1. Kopi av søknad fra Amundsen Eiendom AS datert 13.01.2011 

2. 2 stk. kartkopi 
 
Sammendrag: 
Formannskapet vedtok i  F-sak 83/10 å selge 5 daa av eiendommen gnr. 103 bnr. 1085 til  
Amundsen Eiendom AS. Eiendommen ligger i tilknytning til Norsk Scandia på Krokdalsmyra. 
Formålet med dette tomtekjøpet var å gjenoppbygge det bygget som brant oktober 2008, 
(Dekkmannbygget).  
 
Amundsen Eiendom AS, Bodø søker i brev av 13.01.2011 om tillatelse til erverv av en 
tilleggstomt stor ca. 1,2 daa  til ovennevnte tomt.  Bakgrunnen for søknaden er at firmaet trenger 
større plass en tidligere vurdert.  
 
Omsøkt areal er et naturlig tillegg til tidligere ervervet tomt. Formålet er i tråd med stadfestet 
reguleringsplan for området. Rådmannen har ingen merknader til søknaden og anbefaler denne 
innvilget. 
 
INNSTILLING : 

 
Søknad fra Amundsen Eiendom AS hva angår erverv av ca. 1,2 daa av Fauske kommunes 
eiendom gnr. 103 bnr. 1085 innvilges. 
 
I hht K-sak 61/09 settes kjøpesum til kr. 80,- pr. m2. 
 
Alle omkostninger i forbindelse med ervervet skal dekkes av kjøper. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer, jfr. 
vedtatte retningslinjer for salg av kommunalt areal. 
 
Leder plan/utvikling rekvirerer oppmålingsforretning. 

 
 
PLUT-017/11 VEDTAK-  15.02.2011 



 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Søknad fra Amundsen Eiendom AS hva angår erverv av ca. 1,2 daa av Fauske kommunes 
eiendom gnr. 103 bnr. 1085 innvilges. 
 
I hht K-sak 61/09 settes kjøpesum til kr. 80,- pr. m2. 
 
Alle omkostninger i forbindelse med ervervet skal dekkes av kjøper. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer, jfr. 
vedtatte retningslinjer for salg av kommunalt areal. 
 
Leder plan/utvikling rekvirerer oppmålingsforretning. 

 
 
FOR-016/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Søknad fra Amundsen Eiendom AS hva angår erverv av ca. 1,2 daa av Fauske kommunes 
eiendom gnr. 103 bnr. 1085 innvilges. 
 
I hht K-sak 61/09 settes kjøpesum til kr. 80,- pr. m2. 
 
Alle omkostninger i forbindelse med ervervet skal dekkes av kjøper. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer, jfr. 
vedtatte retningslinjer for salg av kommunalt areal. 
 
Leder plan/utvikling rekvirerer oppmålingsforretning. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Plansjef til videre forføyning    
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Sak nr.:    013/11 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  15.02.2011 
 017/11 FORMANNSKAP  28.02.2011 
  KOMMUNESTYRE  10.03.2011 
 
 
 
FORSLAG TIL ENERGI- OG KLIMAPLAN FOR FAUSKE KOMMUNE 
 
Vedlegg: 1. Utkast til energi- og klimaplan for Fauske kommune 2011-2014, datert 30.09.2010 

2. Vedleggshefte med fakta om Fauske kommune og status for lokal energibruk og utslipp av 
klimagasser, datert 30.09.2010 

 
 
Saksopplysninger: 
 
Fauske kommune har vedtatt at kommunen skal utarbeide en lokal klimaplan, som skal 
redegjøre for ambisjonsnivået og lokale tiltak for å redusere klimagassutslippene.  
 
Oppstart av planarbeidet ble vedtatt av plan- og utviklingsutvalget i sak 92/08 den 
09.09.2008, som et samarbeid med kommunene Gildeskål, Beiarn, Saltdal, Fauske og Sørfold. 
Prosjektet er finansiert av Enova, Nordland fylkeskommune og kommunene. IRIS Salten har 
hatt prosjektledelsen. Planarbeidet ble igangsatt januar 2009. 
 
I Fauske har følgende personer deltatt i en lokal arbeidsgruppe: 
 
- Janne Bjørnbakk, enhet Bygg/eiendom/idrett 
- Gudrun Hagalinsdottir, enhet Plan/utvikling 
- Jostein Fagerheim, Salten Kraftsamband  
 
Fra statlig hold er det forventet at kommunene skal bidra betydelig til å redusere Norges 
utslipp av klimagasser, både i egen drift og ved å stimulere andre aktører til å redusere sine 
utslipp. Blant annet blir den nye plan- og bygningsloven trukket fram som et av de viktigste, 
langsiktige virkemidlene vi har i Norge i dag.  
 
Med hjemmel i denne loven ble det høsten 2009 vedtatt en statlig planretningslinje for klima- 
og energiplanlegging i kommunene, hvor formålet er å: 
 
• Sikre at kommunene går foran i arbeidet med å redusere klimagassutslipp. 
• Sikre mer effektiv energibruk og miljøvennlig energiomlegging i kommunene. 
• Sikre at kommunene bruker et bredt spekter av sine roller og virkemidler i arbeidet med å 

redusere klimagassutslipp. 
 
 
 



 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Det vedlagte utkastet til energi- og klimaplan for Fauske kommune er et relativt kortfattet 
dokument med følgende innhold: 
 
• Bakgrunn for planarbeidet 
• Lokale virkninger av klimaendringene 
• Klimamål for Fauske 
• Lokale klimatiltak innenfor fire temaområder: 

1. Klimasårbarhet og klimatilpasning 
2. Kommunalt energiforbruk 
3. Kommunalt utslipp av klimagasser 
4. Holdningsskapende arbeid 

 
Til planen hører et vedleggshefte med en del fakta om Fauske kommune og status for lokal 
energibruk og utslipp av klimagasser.  
 
Tiltak som er avhengig av regionale eller nasjonale grep er ikke definert som hovedfokus i 
denne planen. Arbeidet har hatt fokus på det som kan gjennomføres innenfor kommunens 
handlingsrom, og særlig innenfor kommunal virksomhet. 
 
Rådmannen anbefaler at det framlagte forslag til energi- og klimaplan legges ut til offentlig 
ettersyn. 
 
 
INNSTILLING : 

 
Det vises til vedlagte forslag til energi- og klimaplan for Fauske kommune 2010 – 
2014, datert 30.9.2010. 
 
Plan- og utviklingsutvalget vedtar at planen legges ut til offentlig ettersyn.  

 
 
PLUT-063/10 VEDTAK-  12.10.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Det vises til vedlagte forslag til energi- og klimaplan for Fauske kommune 2010 – 
2014, datert 30.9.2010. 
 
Plan- og utviklingsutvalget vedtar at planen legges ut til offentlig ettersyn.  

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 
 
Vedlegg: Høringsuttalelse fra folkehelserådgiver 
 



Plan- og utviklingsutvalget vedtok i sak 63/10 den 12.10.2010 at kommunens energi- og 
klimaplan skulle legges ut for offentlig ettersyn. Planen har lagt ute i perioden 9.11.2010 til 
5.1.2011.  
 
Det har kommet inn en høringsuttalelse til planen.  
 
VURDERING: 
 
Det vedlagte planutkastet er en førstegenerasjons energi- og klimaplan, som har fokus på 
tiltak innenfor kommunal virksomhet. I planprosessen har en derfor hatt hovedfokus på 
medvirkning internt fra de kommunale enhetene som er mest berørt.  
 
Mål og tiltak i planen har et høyt ambisjonsnivå, hvor det er fokus på at Fauske kommune 
skal bidra reelt til å redusere utslipp av klimagasser og mindre energiforbruk, samt tilpasse 
seg et kima i endring de nærmeste tiårene.  
 
Innspill til planen: 
På grunnlag av innspill fra folkehelserådgiveren foreslår rådmannen at “aktiv” skolevei tas 
inn som et tiltak i planen.  
 
Gjennomføring av planen vil kreve endrede rutiner for kommunens ansatte på en del områder 
og nødvendige investeringer for å få gjennomført mange av tiltakene.  
 
Rådmannen anbefaler at kommunestyret vedtar energi- og klimaplanen som retningsgivende 
for kommunens energi- og klimaarbeid.  
 
 
NY INNSTILLING: 
 

1. Det vises til vedlagt utkast til energi- og klimaplan for Fauske kommune 2011 
– 2014, datert 12. oktober 2010.  

 
2. Kommunestyret vedtar at energi- og klimaplanen skal være retningsgivende for 

kommunens energi- og klimaarbeid. 
 

3. Mål og tiltak i planen følges årlig opp gjennom prosessene med økonomiplan 
og årsbudsjett.  

 
 
PLUT-013/11 VEDTAK-  15.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Det vises til vedlagt utkast til energi- og klimaplan for Fauske kommune 2011 
– 2014, datert 12. oktober 2010.  

 
2. Kommunestyret vedtar at energi- og klimaplanen skal være retningsgivende for 

kommunens energi- og klimaarbeid. 
 



3. Mål og tiltak i planen følges årlig opp gjennom prosessene med økonomiplan 
og årsbudsjett.  

 

 
FOR-017/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Det vises til vedlagt utkast til energi- og klimaplan for Fauske kommune 2011 
– 2014, datert 12. oktober 2010.  

 
2. Kommunestyret vedtar at energi- og klimaplanen skal være retningsgivende for 

kommunens energi- og klimaarbeid. 
 

3. Mål og tiltak i planen følges årlig opp gjennom prosessene med økonomiplan 
og årsbudsjett.  

 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
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Sak nr.:    018/11 FORMANNSKAP Dato:  28.02.2011 
 
 
 
OPPTAK AV STARTLÅNSMIDLER FRA HUSBANKEN TIL VIDEREFORMIDLING 
FOR 2011 
   
 
Vedlegg: *Svar på søknad om startlån fra Husbanken, region Bodø, datert 11.01.2011 ref 2011/706-  

2 610/15320758. 
*Artikkel fra Husbanken vedr bruk av startlån i 2010 

 
Sammendrag: 
 
Fauske utbetalte ca. 9.4 millioner kroner i startlån i 2010. I tillegg er det gjort vedtak på startlån 
med inntil 1 million kroner som ikke er utbetalt samt forhåndsgodkjenninger på 630 000 kroner.  
Av den totale utbetalingen utgjorde ca. 70% fullfinansiering og ca. 30% toppfinansiering. Ca 
22% gjaldt tilpasninger/utbedringer av boligen, ca 7% refinansiering, ca. 4% nybygg og ca. 67% 
kjøp av bolig/leilighet. Det ble gitt 8 avslag på startlån som hovedsakelig er begrunnet med 
manglende betjeningsevne, ikke i målgruppen for startlån og at boligen er for stor og kostbar i 
forhold til husstandens behov og økonomi.  
 
Fortsatt er det stor etterspørsel etter startlån.En del gjelder forhåndsgodkjenninger, refinansiering 
og til kjøp av bolig. Av disse søknadene er det både topp og fullfinansiering som det søkes om. 
Økt press på startlån kan forklares med at bankenes utlånspolicy er “strengere”. I de tilfeller der 
gis toppfinansiering har kommunen et godt samarbeid med de lokale bankene.  
 
Hovedintensjonene med startlån er at det skal være et supplement til de private bankene og 
primært en toppfinansiering. Men ut fra utbetalingene for 2010 i Fauske kommune utgjorde 
inntil 70%  fullfinansiering. Hvis låneutmålingen av startlån utgjør en større andel av 
fullfinansiering bør det kanskje gjøres nye vurderinger av bruken og større opptak av 
startlånsmidler. Får husstanden ikke boliglån i privat bank, er husstanden definert som 
vanskeligstilt på boligmarkedet mener Husbanken.  I vedlagte artikkel fremkommer det at det 
har vært en stor økning av startlån i region Bodø. 
 
Ved utgangen av 2010 hadde Fauske kommune en låneportefølje på ca. 38 millioner kroner 
fordelt på 198 lån og 30 tilskudd. 
 
Porteføljen inneholder også tidligere etableringslån. Startlån ble innført januar 2003. Fauske 
kommune har ikke hatt noen tap på lånene siden startlån ble innført. Tapsrisikoen fordeles med 
25 prosent av startlånets restgjeld på tapstidspunktet av kommunen, staten tar tapsrisikoen for de 
siste 75 prosentene. 
 
 



Da søknadsfristen for startlån fra Husbanken var 11.01.2011 har rådmannen sendt søknad med 
forbehold om kommunestyrets godkjenning.  
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Etterspørselen etter startlån er stadig økende. Hvis denne trenden forsetter i 2011 er det behov 
for større opptak. Basert på erfaringer, boligmarkedet i Fauske og utbrukte midler for 2010 på ca 
4 millioner kroner, anser vi ut fra en totalvurdering et nytt opptak på 10 millioner kroner som 
tilstrekkelig. Dersom behovet skulle tilsi det kan Fauske kommune, i henhold til Husbanken, 
søke om tilleggsbevilgning. 
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommunestyre godkjenner nye opptak av startlånsmidler fra Den Norske stats 
Husbank til videreformidling for 2011 på kroner 10 000 000. 

 
 
FOR-018/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommunestyre godkjenner nye opptak av startlånsmidler fra Den Norske stats 
Husbank til videreformidling for 2011 på kroner 10 000 000. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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Sak nr.:    019/11 FORMANNSKAP Dato:  28.02.2011 
 
 
 
 
PROFILHÅNDBOK 
   
 
Vedlegg: * 

 

Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Mange representerer Fauske kommune i større og mindre sammenhenger i og utenfor vår 
kommune. Kommunen har pr. i dag ikke noen lik profil på det som presenteres.  
 
Annonsering i landets aviser er også til en viss grad preget av ulikheter, da det er opp til dem 
som utformer annonsene hvordan de ønsker at kommunen skal fremstå. 
 
Dette har vi i en tid nå sett behov for, og har nå et ønske om å starte dette viktige arbeidet. 
 
Saksopplysninger: 
 
I første omgang ser vi behov for følgende:  

� Logo 
� Skrifttyper 
� Grafiske elementer 
� Bruk av farger 
� Brev 
� Powerpoint 
� Annonser 
� Visittkort 
� Rapporter 
� epostsignaturer 

 
Når disse elementene er utviklet er det lett å videreføre vår profil til andre elementer når vi ser 
behov for det. 
Kostnadene ved å utvikle en profilhåndbok, er anslått til ca. kr. 70.000,-. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Rådmannen ønsker at Fauske kommune skal framstå som profesjonell i våre presentasjoner, våre 
annonser og ellers når vi representerer kommunen. Rådmannen mener at ved å utvikle en 



profilhåndbok for vår kommune vil vi sikre at Fauske kommune vil bli gjenkjent i det vi gjør 
internt og eksternt. 
Kostandene foreslås dekket av formannskapets disp. konto. 
 
INNSTILLING : 

 
Det bevilges inntil kr. 70.000,- for å ferdigstille profilhåndboka for Fauske kommune.  
 
Beløpet belastes formannskapets disposisjonskonto 1470-1020-1001. 

 
 
FOR-019/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Det bevilges inntil kr. 70.000,- for å ferdigstille profilhåndboka for Fauske kommune.  
 
Beløpet belastes formannskapets disposisjonskonto 1470-1020-1001. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder servicetorg til videre forføyning    
Regnskapssjef    
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Sak nr.:    020/11 FORMANNSKAP Dato:  28.02.2011 
 
 
 
SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE TIL PROSJEKTET STIER MED HISTORIE 
   
 
Vedlegg: Årsrapport 2010 / Søknad 2011, datert 2. februar 2011. 
 
Saksopplysninger: 
 
Fauna KF har søkt om tilskudd til prosjektet “Stier med historie”. Opprinnelig ble søknaden 
innsendt i 2010, den er nå oppgradert og budsjett og finansieringsplan gjelder for prosjektets 3. 
og siste driftsår som er 2011. 
 
Prosjektet har som formål å legge til rette turområder og gi allmenheten mulighet for rekreasjon 
og opplevelser. Ved utvelgelse av delprosjekt er det lagt vekt på bruksverdi og tilgjengelighet, 
områdets historiske eller friluftsmessige verdi tillegges også vekt.  
 
Prosjektet administrerers av Fauna KF v/egen prosjektleder. Det er innledet et utstrakt samarbeid 
med andre aktører, både bedrifter, offentlige etater, skoler, lag og foreninger etc. Det legges vekt 
på å aktivere lokalt engasjement og ansvarliggjøre samarbeidspartene hva gjelder 
vedlikeholdsansvar for anleggene.  
 
Det er utarbeidet årsrapport for 2010. Rapporten beskriver virksomheten så langt i prosjektet. 
Prosjektet er involvert i 20 delprosjekt, flere av disse er ferdigstilt mens det gjenstår en del med 
noen av prosjektene.  
 
Det er utarbeidet budsjett for 2011. Det er dette budsjettet som legges til grunn for søknad om 
tilskudd fra Fauske kommune.  
 
 Budsjett 2011: 
 
 Lønnsutgifter   kr   750 000,- 
 Bevertning   kr       3 000,- 

Forbruksmateriell/porto kr       1 500,- 
Informasjonsmateriell  kr     75 000,- 
Evaluering   kr     75 000,- 
Reiser/km.gj   kr       9 000,- 
Transport/leie maskiner kr   150 000,- 
Utstyr/gapah/broer/grus kr   350 000,- 
Byggtjenester    kr     50 000,-  
Sum utgifter   kr 1463 500,-  



 
Finansiering: 
 
Fauske kommune  kr   400 000,- 
Nordland fylke  kr   200 000,- 
Fylkesmannen   kr   280 000,- 
NAV    kr   300 000,- 
Egenandel lag/foreninger kr   150 000,- 
Egeninnsats/dugnad  kr   133 500,-  
Sum finansiering:  kr 1463 500,- 

 
I budsjettet ligger både lønnskostnader til prosjektledelse, evalueringsarbeid og lønnsutgifter til 
arbeidsleder. Det er også lagt inn utgifter til tavle, brosjyrer og skilting som gjenstår, samt 
kostnader til fullføring av grusing av stier og aktivitetsområder som er med i prosjektet.  
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Prosjektet “Stier med historie” er nå i oppstarten av sitt siste driftsår. Prosjektet har allerede gitt 
synlige resultater i form av tilrettelagte områder der stier er ryddet og benker og bålplasser er 
utplassert. Prosjektet er unikt på den måte at det er etablert et utstrakt samarbeid med mange 
aktører som Tia, NAV og lokale lag og foreninger. Måten prosjektet er organisert på bidrar til 
lokal forankring av eierskapet til anleggene.  
 
Prosjektet har vekket interesse utenfor kommunen og har bidratt til å sette Fauske på kartet på en 
positiv måte. Prosjektet er fundamentert i folkehelseprinsipper og inngår på en god måte i 
kommunens folkehelsetenkning der folkehelse betraktes som et lagarbeid som alle må være med 
på, både offentlig, privat og frivillig sektor.  
 
Prosjektet så langt er finansiert med bidrag fra Fauna, Tia, NAV og lag og foreninger. Nordland 
fylkeskommune har også bidratt med folkehelsemidler og Fylkesmannen med skjønnsmidler.  
 
Prosjektet som det her søkes om tilskudd til kan ikke betraktes som et næringsprosjekt i 
tradisjonell forstand. Det kan likevel hevdes at godt tilrettelagte friluftsområder med god 
tilgjengelighet for allmennheten vil være med å befeste Fauskes omdømme som 
folkehelsekommune og gi begrepet folkehelse et innhold. Gode og varierte fritids- og 
aktivitetstilbud er også med å gi kommunen et konkurransefortrinn ved valg av bo- og 
etableringssted. 
 
Store deler av næringsfondets midler er bundet opp i faste disponeringer. Midler til fri 
disponering i 2011 er ca 1 million. Utfra en helhetsvurdering vil rådmannen innstille på at det 
bevilges kr 250 000,- til prosjektet “Stier med historie”. 
  
 
INNSTILLING: 

 
Fauna KF innvilges inntil 250 000,- til prosjektet “Stier med historie”. Tildelingen gjelder 
for prosjektets 3. og siste driftsår.  
 
Til grunn for bevilgningen ligger et kostnadsgrunnlag på kr 1.463.500,- . 
 



Tilsagnet står ved lag i et år regnet fra vedtaksdato. 
 
For utbetaling gjelder ordinære vilkår ved tildeling av midler fra næringsfondet.  

 
 
FOR-020/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Oversikt over næringsfondet ble utdelt i møtet. 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fauna KF innvilges inntil 250 000,- til prosjektet “Stier med historie”. Tildelingen gjelder 
for prosjektets 3. og siste driftsår.  
 
Til grunn for bevilgningen ligger et kostnadsgrunnlag på kr 1.463.500,- . 
 
Tilsagnet står ved lag i et år regnet fra vedtaksdato. 
 
For utbetaling gjelder ordinære vilkår ved tildeling av midler fra næringsfondet.  

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
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Sak nr.:    021/11 FORMANNSKAP Dato:  28.02.2011 
 
 
 
 
SISO VEKST 
   
 
Vedlegg: • Brev fra Sørfold kommune, 17.02.11 

• Kopi av formannskap sak 149/2010 i Sørfold kommune 
• Referat fra møte 10. november 2010 
• Avtale mellom Fauske kommune, Sørfold kommune og Indre Salten Vekst as datert 

07.10.2005 
• Saldo Indre Salten Vekst datert 8.12.2010 
• Balanse Indre Salten Vekst 2009 
• Årsrapport 2009 Siso Vekst 

 
Sammendrag: 
 
Ordfører orienterte i formannskapsmøte 29. november om den økonomiske situasjonen i Siso 
vekst AS bl.a. med bakgrunn i referat fra møte mellom Fauske og Sørfold kommune den 10. 
november 2010 
 
I møte mellom eierkommunene 10. november ble det drøftet følgende grep: 
 
Eierkapital 
Kommunene har 400 000 kr. på konto i det tidligere felles næringsutviklingsselskapet Indre 
Salten Vekst AS. Disse midlene er ikke disponerte felles prosjektmidler. Med godkjenning i 
formannskapene i Fauske og Sørfold omdisponeres disse prosjektmidlene til ny egenkapital i 
Siso vekst AS. 
 
Selskapets rammebetingelser 
I møtet 10. november var eierne enig om å se på muligheten for å reduseres selskapets kostnader 
som leietaker mhp. husleie og strømutgifter. Sørfold kommune har i brev datert 17.02 
dokumentert at nødvendige grep gjøres. 
 
Fauske kommune registrerer at Sørfold kommune har øket sin finansiering av VTA plassene sine 
fra 25 % til 40 % tilskudd gjennom eget vedtak.  
 
Rådmannen anbefaler ikke på nåværende tidspunkt å øke Fauske kommunes tilskudd til Siso 
Vekst AS. Isteden forutsettes at oppgaven som er gitt til styreleder og daglig leder i hhv. 
Galvano/Tia og Siso vekst as jf. referat fra 10. november pkt. 3 følges opp først. 
 



Når dette arbeidet er avsluttet vil Fauske kommune gå igjennom finansieringen av alle 
tiltaksplasser som Fauske kommune betaler i egen sak til kommunestyret. 
 
INNSTILLING : 

 
Formannskapet godkjenner omdisponering av Fauske kommunes andel av prosjektmidler 
fra Indre Salten Vekst AS til egenkapital i Siso Vekst AS. 

 
 
FOR-021/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Formannskapet godkjenner omdisponering av Fauske kommunes andel av prosjektmidler 
fra Indre Salten Vekst AS til egenkapital i Siso Vekst AS. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Ordfører    
Rådmann til videre forføyning    
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Sak nr.:    022/11 FORMANNSKAP Dato:  28.02.2011 
 
 
 
NÆRINGSLIVSBRYGGE/GJESTEBRYGGE 
   
 
Vedlegg: 1. Brev datert 20. februar 2011fra Næringslivsbrygga US 

2. Kartskisse 
 
Sammendrag: 
 
Foreningen Næringslivsbrygga US ønsker et samarbeid med Fauske kommune om 
realisering/gjennomføring av et prosjekt med etablering av en gjestebrygge. Gjestebryggen er 
tenkt lokalisert i tilknytning til strandpromenaden. Plasseringen framkommer på vedliggende 
kartskisse. 
 
I regi av Næringslivsbrygga us er det gjennomført en innsamlingsaksjon hvor næringsliv og 
privatpersoner har gitt tilsagn om økonomisk støtte til prosjektet. Totalt er det iflg framlagte 
opplysninger gitt tilsagn om i alt kr. 873.000,-. Beløpet er ikke realisert. 
 
Prosjektet er kostnadsberegnet til ca 1,070 mill kr + mva. I tillegg kommer etablering av tilgang 
til vann og elektrisitet. Kostnadsrammen for dette er ikke klarlagt eksakt, men rådmannen 
antyder et beløp inntil 0,1 mill kr. 
 
Hensyntatt mva-kompensasjon vil kommunens bidrag bli inntil ca. 0,3 mill kr. Mulig 
finansiering av dette kan være næringsfondet, alternativt lånefinansiering. 
 
Rådmannen vil i utgangspunktet gi uttrykk for en positiv innstilling til at det kommer en slik 
gjestebrygge i tilknytning til strandpromenaden og sentrumsområdet. I dag finnes et slikt tilbud i 
tilknytning til Fauske båtforenings anlegg lenger unna sentrum. Kommunen bidrog med 0,3 mill 
kr fra næringsfondet til utvidelsen av båtforeningens anlegg og det var en forutsetning for 
kommunens økonomiske bidrag at en gjestebrygge skulle etableres (f-sak 15/09). 
 
Det er fortsatt uavklarte spørsmål knyttet til ansvar for tilsyn, drift og vedlikehold av en 
gjestebrygge i sentrum. Her kan det være flere løsninger: 
 

- Kommunen tar ansvaret 
- Næringsbrygga us/initiativtakerne 
- Kombinasjonsløsninger som involverer private aktører 
 

Rådmannen ser det i utgangspunktet ikke som en naturlig og prioritert kommunal oppgave å 
ivareta dette. Fra rådmannens side må det derfor være en forutsetning for å anbefale at 



kommunen engasjerer seg videre i prosjektet, at initiativtakerne kan utarbeide en plan for 
hvorledes dette skal løses uten kommunal medvirkning. 
 
Økonomiske bidrag må også innkreves. Rådmannen legger til grunn at alle bidrag innbetales før 
kontrakter inngåes/byggestart iverksettes. 
 
Det forutsettes også at utbyggingsavtale inngåes. 
 
INNSTILLING : 

 
Formannskapet stiller seg positivt til å bidra til realisering av en 
besøksbrygge/gjestebrygge i tilknytning til strandpromenaden i Fauske sentrum. 
 
Formannskapet ber initiativtakerne legge fram et konkret og forpliktende opplegg for 
tilsyn, drift og vedlikehold av et slikt anlegg. 
 
Utbyggingsavtale må også framlegges. 

 
 
FOR-022/11 VEDTAK-  28.02.2011 

 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) stilte spørsmål om egen habilitet. 
Jakobsen ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6.2. 
Stein B. Thuv (FRP) tiltrådte. 
 
Jørn Stene (FL) foreslo: 
1. Fauske kommune takker for det initiativ og økonomiske bidrag som næringsliv og 

privatpersoner har utvist for å gjøre Fauske sentrum enda mer innbydende ved at en 
gjestebrygge etableres. 

2. Saken returneres rådmannen med pålegg om å legge frem en positiv innstilling for 
fullfinansiering av tiltaket, samt at Fauske kommune skal påta seg ansvaret for den 
videre drift og vedlikehold av gjestebrygga. 

 
Bjørn Inge Gabrielsen (FRP) foreslo: 
Formannskapet stiller seg positivt til å bidra til realisering av besøksbrygge/gjestebrygge i 
tilknytning til strandpromenaden i Fauske sentrum. 
 
Formannskapet bevilger inntil kroner 300.000,- eks. mva for fullfinansiering av 
gjestebryggen. Kommunen ser bryggeanlegget som en del av tilrettelegging for parkering 
i sentrum, og forestår lys og vann ut på bryggeanlegget. Kommunen er berettiget til å 
kreve inn avgift for bruken av strøm ut til båtene (jmf. andre gjestehavner). 
 
Formannskapet stiller seg positiv til å stå som formell utbygger av bryggeprosjektet, og 
dermed også innkreving av innsamlede midler. Dette forutsetter at bryggen skal være 
åpen for fritidsbåter som ønsker å gjeste Fauske. 
 
Fauske kommune er villig til å påta seg fremtidig drift og vedlikehold av anlegget, 
forutsetningen er imidlertid at all inntekt for bryggeleie tilfaller kommunen. 
 



Formannskapet ber rådmannen snarest inngå forpliktende avtale med initiativtakerne om 
overtagelse av prosjektet. Forutsatt at avtale inngås, bestilles bryggen for 
produksjon/utlegging våren 2011. 
 
FL’s og FRP’s forslag ble trukket.  
 
Jørn Stene (FL) og Bjørn Inge Gabrielsen (FRP) fremmet følgende felles forslag: 
Fauske kommune takker for det initiativ og økonomiske bidrag som næringsliv og 
privatpersoner har utvist for å gjøre Fauske sentrum enda mer innbydende ved at en 
gjestebrygge etableres. 
 
Formannskapet stiller seg positivt til å bidra til realisering av besøksbrygge/gjestebrygge i 
tilknytning til strandpromenaden i Fauske sentrum. 
 
Formannskapet bevilger inntil kroner 300.000,- eks. mva for fullfinansiering av 
gjestebryggen. Kommunen ser bryggeanlegget som en del av tilrettelegging for parkering 
i sentrum, og forestår lys og vann ut på bryggeanlegget. Kommunen er berettiget til å 
kreve inn avgift for bruken av strøm ut til båtene (jmf. andre gjestehavner). 
 
Formannskapet stiller seg positiv til å stå som formell utbygger av bryggeprosjektet, og 
dermed også innkreving av innsamlede midler. Dette forutsetter at bryggen skal være 
åpen for fritidsbåter som ønsker å gjeste Fauske. 
 
Fauske kommune er villig til å påta seg fremtidig drift og vedlikehold av anlegget, 
forutsetningen er imidlertid at all inntekt for bryggeleie tilfaller kommunen. 
 
Formannskapet ber rådmannen snarest inngå forpliktende avtale med initiativtakerne om 
overtagelse av prosjektet. Forutsatt at avtale inngås, bestilles bryggen for 
produksjon/utlegging våren 2011. 
 
 
FL/FRP’s fellesforslag ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for innstillingen. 
 
 
VEDTAK: 
Fauske kommune takker for det initiativ og økonomiske bidrag som næringsliv og 
privatpersoner har utvist for å gjøre Fauske sentrum enda mer innbydende ved at en 
gjestebrygge etableres. 
 
Formannskapet stiller seg positivt til å bidra til realisering av besøksbrygge/gjestebrygge i 
tilknytning til strandpromenaden i Fauske sentrum. 
 
Formannskapet bevilger inntil kroner 300.000,- eks. mva for fullfinansiering av 
gjestebryggen. Kommunen ser bryggeanlegget som en del av tilrettelegging for parkering 
i sentrum, og forestår lys og vann ut på bryggeanlegget. Kommunen er berettiget til å 
kreve inn avgift for bruken av strøm ut til båtene (jmf. andre gjestehavner). 
 
Formannskapet stiller seg positiv til å stå som formell utbygger av bryggeprosjektet, og 
dermed også innkreving av innsamlede midler. Dette forutsetter at bryggen skal være 
åpen for fritidsbåter som ønsker å gjeste Fauske. 



 
Fauske kommune er villig til å påta seg fremtidig drift og vedlikehold av anlegget, 
forutsetningen er imidlertid at all inntekt for bryggeleie tilfaller kommunen. 
 
Formannskapet ber rådmannen snarest inngå forpliktende avtale med initiativtakerne om 
overtagelse av prosjektet. Forutsatt at avtale inngås, bestilles bryggen for 
produksjon/utlegging våren 2011. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Kommunalsjef til videre forføyning    
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


